

# Protokoll

**AU-møte nr. 8/16 tirsdag 13. desember 2016 kl. 16:00 på Regionskontoret i Trondheim.**

Arbeidsutvalget: Øyvind Togstad  
Cecilie Langva  
Thor Egil Five

Varamedlem: Jenny-Marie Langåssve

Fra administrasjon: Svein Olav Øie, daglig leder

Gjester: Arild Stav (sak 16089 og deler av 16090)  
Morten Isachsen (sak 16091)

---

## **SAK 16089 PROSESSEN RUNDT RETNINGSLINJENE FOR 2017/18**

Seksjonsleder Arild Stav redegjorde for gjennomføringen av prosessen med å utarbeide nye retningslinjer som skal være klar til 20/1 2017.

Følgende diskusjonspunkt vil være sentrale:

Spillesystem  
Sluttspill / Regionmesterskap  
Dispensasjoner  
Refusjon reisekostnader når lag trekkes i sesong

Det vil være viktig at forslaget er forankret i sonemøter før det legges frem for endelig vedtak på styremøte 2. februar 2017. Klubb-service vil organisere dette sammen med soneteamene.

Daglig leder orienterte fra møte i nasjonal ledergruppe hvor det er vedtatt å nedsette et Konkurranseteam (deltagelse fra alle regioner) som har mandat til å lage et felles reglement for hele norsk håndball på sikt.

### **Vedtak:**

*Redegjørelsen tas til etterretning. Saken legges fram for endelig styrebehandling etter at sonemøtene er avholdt og innspill fra sonelederne er mottatt av administrasjonen.*

## SAK 16090 NHF HÅNDBALLTINGET 2017

Seksjonsleder Arild Stav gikk igjennom forslagene som styret ba om at administrasjonen skulle jobbe videre med til dette AU-møte:

1. Overgang og Utlån §9 Karantenetid og §13 Antall overgang/utlån pr. sesong
2. Overgang og Utlån §2 Endring fra aktiv klubb
3. Lisens og deltakerberettigelse §21 Deltakelse på lavere rangert lag
4. Lisens og deltakerberettigelse §12 Deltakelse på lag i seniorklassen

Forslagene er bearbeidet av administrasjonen etter innspill fra styret og vil bli meldt inn som våre forslag til Håndballtinget 2017.

Regionleder ga en orientering om status på hva våre tillitsvalgte i NHF ønsker fremover, samt fra samtaler med våre to representanter (Ketil Vik/Kolbjørn Hole) i Valgkomiteen. Hvis styret har kandidater til verv i NHF, meldes dette til styreleder innen julaften.

Regionleder gikk igjennom innspillene til ny strategiplan som er oversendt Håndballpresidenten etter avtale og vi forventer at forslagene til organisering av norsk håndball blir innarbeidet i den nye Strategiplanen.

Det er fremkommet et ønske fra Forbundsstyret at man endrer på gjennomføringen av Håndballtinget, bl.a. at valgene blir gjort i starten av tinget. AU er av den formening at gjennomføring må gjøres iht gjeldende lovverk, evt endring må gjøres av tinget i mai 2017.

### **Vedtak:**

*De fire forslagene sendes inn til Håndballtinget 2017.*

## SAK 160591 ANLEGGSATLAS

Morten Isachsen var invitert for å presentere Anleggsatlasen og vise de utfordringer vi står overfor.

Han presenterte også en liste på utfordrende kommuner hvor vi mangler anlegg og hvor det er høy anleggsleie.

### **Vedtak:**

*Arbeidsutvalget ser store muligheter i å bruke Anleggsatlasen i kommunene for å skaffe klubbene bedre vilkår. Administrasjonen vil ta initiativ overfor aktuelle soner for å gjennomføre møter med aktuelle kommuner der anleggssituasjonen er kritisk.*

**SAK 16092 UTBYGGING AV TRONDHEIM SPEKTRUM**

Daglig leder gikk igjennom presentasjonen som ble presentert for Byutviklingskomiteen 6/12.

***Vedtak:***

*Orienteringen tas til etterretning.*

**SAK 16093 EURO 2020**

Regionleder og daglig leder ga en oppdatering fra møter med ledelsen i NHF og Rådmannen i Trondheim.

***Vedtak:***

*Orienteringen tas til etterretning.*

Neste møter

AU-møte nr. 1/17 3. januar 2017 utgår og saklisten for neste styremøte taes på mail i AU.  
Regionstyremøte nr. 1/17 holdes i Alta 3-5/2 2017.